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Redactioneel

Beste lezers,

Dan zijn we alweer toegekomen aan onze 
allerlaatste Koeielett ers. Op 27 oktober 
2016 was het niet alleen ti jd voor het 
bestuur om afscheid te nemen van hun 
functi e, maar ook wij, de leden van de 
redacti ecommissie, zullen het stokje 
gaan overdragen aan een nieuwe groep 
enthousiastelingen.

Met de winter die voor de deur staat, 
worden de dagen korter en kouder. Met 
alle werkzaamheden die gaande zijn op 
de Uithof, is het misschien niet de meest 
gezellige plek om te zijn. Kom daarom 
vooral langs in de Veefokkerskamer, waar 
alti jd een verse bak koffi  e of een verwar-
mende borrel voor je klaar staat.

Onze laatste Koeielett ers hebben 
we wederom met plezier gemaakt. 
Nog één keertje ‘bakken met Bak’ 
en ‘Veefokkerswijsheden’ en nog 
een ‘onderonsje’, dit keer met Thijs 
Manders. Ook vertelt Hanna over haar 
avonturen in het buitenland in ‘inter-
nati onaal’ en vertelt Monique over 
haar ervaringen als kersverse veearts.

Wij wensen jullie veel leesplezier met 
onze laatste Koeielett ers, en wij willen 
onze opvolgers alvast succes wensen 
voor het komende jaar.

Groetjes! Jolien, Kim, Marije, Susanne, 
Walter, Sanne
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Voorzitterswoord

Lieve leden, 

Het is alweer ti jd voor de laatste 
Koeielett ers van Horundolle hand en 
dat betekent ook dat dit de laatste 
keer is dat ik een woordje tot jullie 
richt via het voorzitt erswoord. De 
laatste keer dat jullie mijn gezwets 
over het weer en adviezen gebaseerd 
op eigen ervaring kunnen lezen. Maar 
deze keer niks over het weer. Dat het 
herfst is hebben jullie allemaal wel 
gezien, dus daar zal ik jullie niet nog 
eens op att enderen. Ik heb het toch 
even gedaan door middel van de voor-
gaande zin, gewoonte, zullen we maar 
zeggen. 

Ook bij de vereniging is de ti jd 
gevlogen, het lustrum komt steeds 
dichterbij, nog een dik jaartje wachten 
en dan is het zover! Ook heeft  de 
vereniging de afgelopen ti jd weer 
een aardig aantal nieuwe leden bij 
de vereniging mogen verwelkomen, 
waarvan enkelingen ook al bij het 
interieur van de Veefokkerskamer 
lijken te horen. Een goede zaak als 
je het mij vraagt! Met de goede raad 
van alle serieuze masterstudenten die 
de kamer komen bezoeken voor een 
lekker bakkie pleur gaat het hen vast 
lukken om hun BSA te halen. 

Als laatste wil ik jullie toch nog een 
klein adviesje meegeven: zorg dat 
je ti jdens je studie zoveel mogelijk 
dingen naast het gewone studeren 
doet! Dat houdt je studententi jd leuk 
en uitdagend, maakt het mogelijk je 
kennis bij de schaven  en je leert meer 
mensen kennen dan goed voor je is. 
Zo, dat was het alweer! ‘Time fl ies, 
when you’re having fun!’ zegt men 
dan.  

Met vriendelijke VEEterinaire groet, 

Sanne de Vries
h.t. Voorzitt er der V.V.F.C. “De Uithof” 
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Dierennieuws

Mohna’s Leentje is de afgelopen maanden 
herhaaldelijk geïnsemineerd, maar het 
leek geen vruchten af te werpen. Nu is ze 
echter drachti g! 

Op 24 augustus werd zij geïnsemineerd 
met het sperma van Jari 2 en na twee 
controles zijn we er zeker van: ze is 
drachti g! 

We verwachten dan ook weer een kalfj e 
in de volgende zomer. Hopelijk wordt het 
dit keer wel een vaarskalfj e!

Bij de schapen gaan we het komende 
jaar fokken met de prachti ge ram die we 
afgelopen zomer gekocht hebben. 

Hij is helemaal uit Friesland op 
gehaald en heeft  dan ook een Friese 
naam gekregen: ‘Sander Sjouke’. 

De eerste ooien lopen al bij de ram en 
ook de laatste twee zullen binnenkort 

door hem gedekt worden. Dat betekent 
dat er ook bij de schapen het komende 
jaar weer veel lammeren zijn die ons 
dichter bij ons fokdoel kunnen brengen, 
als Sander goed zijn best doet.

Bij de varkens hebben we net nieuw 
nageslacht gekregen, deze zomer 
heeft  Marline namelijk 13 prachti ge 
biggen ter wereld gebracht. 

Alleen dat waren helaas geen gevlekte 
Piétrain biggen, zoals gepland, maar 
biggen van een beer met Hampshire-
bloed. Dit leverde prachti ge biggen met 
een lakenvelder-achti ge tekening op, 
maar het heeft  ons helaas niks dichter 
bij ons fokdoel gebracht. Marline zal 
opnieuw geïnsemineerd worden met 
Piétrainsperma en dan hopen we dat ze 
weer zo’n mooie toom biggen brengt, 
maar dan wel gevlekt!
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Culinaire avond

Donderdag 6 oktober stond de 
culinaire avond op het programma. 
Het menu werd onthuld bij aankomst. 
Een 5 gangen diner, iedere keer met 
een stukje supermarkt vlees  en een 
stukje wild vlees. Je mocht zelf raden 
welke diersoort bij welk vlees hoorde.
Het voorgerecht bestond uit Turks 
brood met kruidenboter en zelfgetapte 
pilsjes. Die gingen er goed in!

De professionele kok introduceerde 
zijn eten en vertelde daarbij dat 
nergens een sausje of bepaalde 
kruiden bij zaten. Dat baarde mij 
zorgen, want hoe moet dat nou, 
zonder een scheut pepersaus of 
een lekkere klodder knofl ooksaus?!
Het bleek goed te vertoeven zonder 
saus. Het ene stukje was wat malser 
dan het ander, maar in het algemeen 

was alles goed bereid. Er ontstond 
wel een kleine discussie over wat nu 
lekkerder is, wild of geen wild. Vooral 
toen we haas voorgeschoteld kregen, 
want ik kon de hazenkeutels gewoon 
ruiken! 

Alger was er dol op, dus die 
kreeg het ene na het andere 
stuk op zijn bord geschoven. 
Hij kreeg het haas nie op. 

Met de sla en patat erbij, 
kreeg iedereen zijn buikje 
vol. Om de gaatjes te 
vullen, was er Campina 
vla en yoghurt als toetje. 
Al met al een heel gezellige 
avond! Waarin ik heb geleerd 
dat ik niet wild van wild ben!

Marina Meester
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Lieve Veefokkers!

Mijn naam is Anna Tjitske Wienia, ik 
ben 18 jaar, boerendochter en zit in 
het eerste jaar van de mooiste studie 
van Nederland. Ik kom uit Oostrum, 
een klein dorpje in Friesland, in de 
buurt van Dokkum. Van jongs af aan 
ben ik gek van (boerderij)dieren.

Mijn vader en oom zijn in maatschap, 
ons bedrijf bestaat dan ook uit twee 
locati es. Bij ons thuis staan de melk-
koeien, droge koeien en een klein deel 
van het jongvee, bij mijn oom staat de 
rest van het jongvee. In 2013 hebben 
we bij ons een nieuwe stal gebouwd, 
voorheen molken we de koeien bij 
mijn oom.

Op het moment melken we rond 
de 480 koeien, staan er 50 droog 
en hebben we nog ongeveer 250 
stuks jongvee. 

We melken in een 2x32 Swing-Over 
put van DeLaval, dus met 2 man 
conti nu in de put hebben we in 3 uren 
alle koeien erdoor en is de put weer 
schoon. We hebben ongeveer 200 
hectare land, met een huiskavel van 
80 hectare waarin we de melkkoeien 
weiden. We doen eigenlijk alles zelf 
(landwerk, insemineren, bekappen, 
drachtcontrole etc.), daarom hebben 
we 2 vaste medewerkers.  

Boerenbloed
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De nieuwe stal is duurzaam uitgevoerd. 
Er liggen 400 zonnepanelen op het dak, 
waardoor we volledig energie-neutraal 
zijn. 

Ook winnen we warmte terug uit de 
melk, waarmee we de multi functi onele 
ruimte (voor vergaderingen, feestjes 
e.d.) en de kanti ne weer verwarmen. 

Water wordt uit een vaart achter de stal 
gepompt, gefi lterd en komt uiteindelijk 
weer in de drinkbakken van de koeien 
terecht. Daarnaast scheiden we de  mest, 
waarvan de dikke fracti e in de ligboxen 
gestrooid wordt. 

Tot het jaar 2000 werd er alleen maar 
Fries Zwartbont vee gemolken. Daarna 
werd geëxperimenteerd met het 
inkruisen van Brown Swiss, Fleckvieh en 
Zweeds Roodbont vooral met het oog op 
een makkelijk afk alvende veestapel en 
minder klauwproblemen. Het inkruisen 
levert soms bijzondere aft ekeningen op.

Dit is ons bedrijf in het kort. Ik ben vaak te 
vinden in de Veefokkerskamer, dus mocht 
je nog vragen hebben, stel ze dan gerust. 
Of kom eens langs op ons bedrijf, want er 
valt nog veel meer te zien!

Groetjes Anna Tjitske!

 

Boerenbloed





Maak kennis met Boehringer IngelheimBoehringer IngelheimBoehringer Ingelheim

Wij vinden dat gezondheid meer is dan het toedienen 
van geneesmiddelen. De gebruikers van onze pro-
ducten en ondersteunende diensten staan centraal en 
samen willen we werken aan de ontwikkeling van 
kennis, kunde en rendement voor de toekomst. Om te 
komen tot optimale gezondheid en welzijn van dieren 

gaan wij veel verder. Zo faciliteren wij sinds 1998 ruim 
30 intervisiegroepen voor en door dierenartsen. Ook 
organiseren wij regelmatig lezingen en symposia over 
actuele onderwerpen. In 2016 gaat u meer horen 
over ons online nascholingsplatform waarmee kennis 
voor u nog makkelijker bereikbaar wordt.

Van links naar rechts, boven naar beneden: Martijn Steenaert, Gerald van den Top, Tom Peter, Aat Niehot, Arjon Velthoen, Wim Hondelink, Ingrid van de Pas, Caroline 
Boverhoff, Bart van Polanen Petel, Ludwig ten Broeke, Ernst Jan Grootenhuis, Harm Voets, Cindy Schoonhoven, Tomas Sloot, Nico Wertenbroek, Anita Adams, Marielle 
Melchior, Sander Bouwman, Mylène Handgraaf, Harmannus Harkema, Diana de Rooij, Mark de Vries, Jeroen van der Meer, Douwe de Boer, Ruben Tolboom, Monique Driesse, 
Sabine de Bekker, Ferry ten Brinke, Gerdien Voorneveld, Hanneke Baart, Marion Kalisvaart, Sonja Broekman, Anneke van der Velde. Niet op de foto: Pieter Wiedijk

Boehringer Ingelheim bv, vetmedica.nl@boehringer-ingelheim.com, telefoon: +31 (0)72 566 24 11

Leer ons in 2016 nog beter kennen!

15_1205 BI JaarAV_A5_02.indd   1 15-12-15   09:47
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Eerstejaars RVB

Ooit langs een weiland gekomen, een 
koe zien staan, en gedacht: “Wauw, 
dat is een verrekt mooie koe. Daar 
zitt en goede uiers aan, dat dier straalt 
melk uit.’’? Nee? Ik ook niet. Voor een 
student diergeneeskunde die niet 
van het platt eland komt en/of niet 
veel meer met koeien te maken heeft  
gekregen dan het bakken van eentje, 
zijn dit niet echt de dingen waar je op 
let als je de koeienstal van de Tolakker 
binnenloopt. Daarom juist leuk om 
op een andere manier naar de koeien 
te leren kijken waar je nog veel mee 
in aanraking zult komen de komende 
jaren. 

Dat deden we 13 september op de 
eerstejaars avond rundvee beoordelen 
van de Veefokkers. Onder het genot 
van een biertje werd ons uitgelegd 
waar op gelet moet worden bij het 
rundvee beoordelen, en wat de goede 

en juist mindere eigenschappen voor 
een koe zijn. 

Na de uitleg konden we deze 
nieuw opgedane kennis in de 
prakti jk brengen door zelf 5 koeien 
op volgorde te zett en op basis van 
kwaliteit, wat moeilijker bleek dan 
gedacht. 

Na lang wikken en wegen en het maken 
van een dramati sche volgorde, werd 
de juiste volgorde bekend gemaakt 
en toegelicht waarom hiervoor 
werd gekozen, wat alles een stuk 
ophelderde voor de amateuristi sche 
rundvee keurder.

Na dit acti eve deel werd er in de stal 
rusti g verder geborreld en gepraat 
en om de avond af te maken  was 
er aansluitend nog een feest in het 
paardenzaaltje van de Tolakker. 

De vele aanwezige 
eerstejaars kunnen 
terugkijken op een 
geslaagde en gezellige 
avond. 

Dylan van de Vegte



Kuipersweg 9 3449 JA Woerden T. 0348-416945 F. 0348-483676
www.alfasan.nl / info@alfasan.nl

VAAK DE EERSTE KEUS    
ALTIJD EEN VERANTWOORDE KEUS

Kuipersweg 9 3449 JA Woerden T. 0348-416945 F. 0348-483676Kuipersweg 9 3449 JA Woerden T. 0348-416945 F. 0348-483676
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Excursie VIC

20 september stonden we met een 
klein clubje klaar om naar Sterksel 
te rijden voor een prachti ge excursie 
bij het Varkens Innovati e Centrum 
(VIC). Dit varkensbedrijf met 300 
zeugen en 2400 vleesvarkens is een 
onderzoekscentrum van Universiteit 
Wageningen. Al jaren wordt hier 
onderzoek gedaan naar allerlei actuele 
onderwerpen uit de varkenshouderij. 
Iedereen met een goed idee én een 
zak geld kan hier onderzoek uit laten 
voeren naar de haalbaarheid van dit 
idee. 

Recente voorbeelden van 
projecten die uitgevoerd zijn, 
zijn het StarPlus concept voor 
vleesvarkens, een innovati ef 
staltype, en een prakti jkonderzoek 
naar het houden van varkens met 
intacte staarten. 

Na een presentati e over een paar 
projecten onder het genot van een 
bakje koffi  e was het de bedoeling 
om te gaan douchen waarna we een 
rondleiding over het bedrijf kregen om 
van achter glas varkens te bekijken. 
Wat opviel was de grote variati e aan 
huisvesti ngssystemen, met name in 
de kraamstal, maar ook bij gespeende 
biggen en dragende zeugen hebben 
we verschillende systemen gezien. 

Eén van de meest interessante dingen 
die we gezien hebben was wat mij 
betreft  de groepshuisvesti ng voor 
de kraamstal. Het VIC heeft  hiervoor 
een proefstal gebouwd waarin twee 
groepen lacterende zeugen met 
biggen gehouden kunnen worden. Het 
idee is dat enkele dagen na het werpen 
de deurtjes van de hokken open gaan 
waarna de zeugen en biggen bij elkaar 
kunnen komen. Helaas zaten er op het 
moment dat wij er waren geen dieren 
in deze stal, maar mogelijk dat dit een 
nieuwe ontwikkeling wordt na de Pro 
Dromi kraamhokken die een aantal 
jaar geleden al onderzocht zijn bij het 
VIC, hoewel deze hokken niet eens in 
bedrijf waren toen wij er waren…  

Na nog een keer douchen konden 
we weer richti ng Utrecht waarbij 
uiteraard nog even de keten met de 
gouden bogen aangedaan werd.  

Klaas Visscher
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Klauwbekapweekend

Het was een zaterdagochtend begin 
oktober. De lucht was helder blauw 
en het gras niet op elke plek meer 
even groen, toen we met, nagenoeg 
allemaal, fi tt e bazen vertrokken vanaf 
de Yalelaan richti ng Schaijk om bij Adrie 
van Summeren de klauwen van zijn 
koeien te bekappen. Alle ingrediënten 
waren aanwezig om het een leerzaam 
weekend te laten worden: 11 leergierige 
Veefokkers, 3 klauwbekapboxen, 
75 koeien en de deskundigheid van 
klauwbekappers Bart en Marti jn. 

Stap 1, de koeien de klauwbekapbox 
inkrijgen, was misschien wel de 
grootste uitdaging. 

Met authenti eke Brabantse halsters 
werden de koeien met teamwork de 
boxen ingeloodst. Eenmaal in de box 
werden de klauwen functi oneel en 
eventueel curati ef bekapt. Bart (zaterdag) 
of Marti jn (zondag) controleerde bij 
twijfel de zojuist bekapte klauwen. Dat er 
sprake was van een sti jgende leercurve 
was duidelijk op te merken aan de afname 
van correcti es die Bart en Marti jn in de 
loop van het weekend moesten doen. 

Ook kregen we gedurende het 
weekend naast het functi onele 
bekappen ook ervaring met het 
behandelen van sti nkpoot en 
Mortellaro, het plakken van blokjes en 

het bekappen van witt e lijn defecten. 

Belangrijk bij het bekappen van klauwen 
bleek wel het goed kijken. Zo bekapten 
we een klauw die een klein scheurtje 
in het balgebied had, maar bij verdere 
bekapping bleek het een diepe scheur te 
zijn.  

Zaterdagavond begon met Chinees 
in overvloed en werd voortgezet met 
een fi jne parti j in de Achterhoek. Een 
kerstachti ge beestenboel die voor ons 
niet uit de klauwen liep, want zondag 
ochtend stonden de koeien alweer te 
wachten om na een pedicure het weiland 
weer in gaan. Één koe gaf als bedankje 
zelfs nog een zoen aan de bekapper. 
Tussendoor verzorgde de gastvrije familie 
van Summeren broodjes met snacks. 
Al met al een zeer geslaagd weekend, 
waarin ik veel prakti sche ervaring heb 
opgedaan in het klauwen bekappen.

Jelmer Hoekstra 
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Symposium

Op woensdag 28 september was 
het zo ver, het symposium van de 
Veefokkers. Een dag met vijf lezingen, 
een dagvoorzitt er die het geheel aan 
elkaar breide en als afsluiter een 
discussie tussen de sprekers en het 
publiek en natuurlijk de borrel. Met 
als speciale gasten de studenten 
van Aeres Hogeschool uit Dronten, 
opleiding Dier- en veehouderij. 

Onder het genot van een kop koffi  e 
en een plak cake (of een KitKat/
Mars/Twix/Snickers uit de goodiebag) 
leidde de dagvoorzitt er de dag na 
het openingswoord van de voorzitt er 
van de symposiumcommissie 
verder in. Als eerste spreker kwam 
Rick Grootendorst aan het woord, 
adviseur bij De Heus Veevoeders. 
Hij gaf ti jdens zijn lezing aan dat het 
steeds belangrijker wordt dat de 
verschillende erfb etreders van de 
veehouder moeten samenwerken  om 
tot een zo hoog mogelijk rendement 
te komen. Hiermee worden onder 
andere de veearts en de verschillende 
adviseurs bedoeld. 

Daarna gaf Guido Derks van CRV 
een lezing. Hij werkt bij CRV als 
fe r t i l i t e i t s a d v i s e u r /s p e c i a l i s t 
veestapelmanagement. In zijn lezing 
kwam naar voren dat hij ook één van 
die adviseurs is die door middel van 

samenwerking met o.a. de veearts 
tot een beter resultaat komen, in 
dit geval het vermeerderen van de 
veestapel. Werknemers van CRV zijn 
gespecialiseerd in de vruchtbaarheid 
van de koe. Doordat veel veeartsen 
en sommige veehouders niet de ti jd 
hebben zich hierin te specialiseren 
zijn deze mensen belangrijk voor de 
veehouder om zijn stal goed gevuld te 
houden.  

Na deze twee lezingen was de 
temperatuur in de collegezaal 
inmiddels aardig opgelopen, maar 
gelukkig was het ti jd voor een pauze. 
Er werd een praatje gemaakt met de 
studenten uit Dronten en met elkaar 
en om 16:00 was het aan Wiel van den 
Ekker, dierenarts voor herkauwers 
uit Oss, om ons een stukje wijzer 
te maken. Het was een leuke lezing 
waarin naar voren kwam dat het 
belangrijk is goed te luisteren naar de 
wensen van de veehouder. 

De veehouder moet regie houden 
over z’n eigen bedrijf en je moet 
als veearts zuinig zijn op de relati e 
tussen jou en de veehouder. 

De concurrent/collega veearts van 
een andere prakti jk is zo gebeld. 
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Symposium

Toon van Hoof, werkzaam bij LTO 
Nederland, verzorgde de laatste 
lezing voor de tweede pauze (en 
het diner!). Hij is veehouder op zijn 
melkveebedrijf en daarnaast werkt 
hij bij LTO als portefeuillehouder 
diergezondheid. Hij vertelde iets over 
diergezondheidsmanagement. Het 
streven is om beperkt gebruik te maken 
van diergeneesmiddelen. De dierenarts 
speelt hier een sleutelrol in en heeft  
daarnaast een rol als adviseur. Het 
bewaken van de gezondheidsstatus 
van de veestapel is van belang voor de 
veehouder en ook voor de dierenarts.

Na deze lezing hadden we bijna twee 
uur om alle informati e te laten bezinken 
en uitgebreid van ons heerlijke diner en 
gesponsorde yoghurtje te genieten. De 
laatste lezing over communicati e werd 
gegeven door Bernard Oenema. Een 
interessante lezing want zonder goede 
communicati e komt de boodschap niet 
over. 

Zo is uit onderzoek gebleken dat 
erfb etreders vooral denken dat ze 
een ondernemende adviseur moeten 
zijn en oplossingsgericht moeten 
handelen terwijl de veehouder veel 
liever een adviseur op zijn erf heeft  
die luistert en een klankbord is. 

Na deze lezing was er nog ruimte voor 
een discussie tussen alle sprekers en het 
publiek. 

De conclusie van deze dag is dat 
verschillende parti jen meer moeten 
gaan samenwerken om tot een zo hoog 
mogelijk resultaat voor de veehouder te 
komen. Leuk dat de studenten uit Dronten 
ook waren uitgenodigd, misschien komen 
we een van deze jongens nog eens tegen 
als adviseur over een paar jaar!

Annelien Hoff 
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IN ’T KORT

Naam: Thijs Manders
Leeft ijd: 28
Geboorteplaats: Venray
Woonplaats: Utrecht
Privè: Vriendin, werkt in Drachten als 
rundveedierenarts. 
Waar ben je opgegroeid?
Ik ben geboren en getogen in Venray. 
Ik ben zelf niet op een boerderij 
opgegroeid. Thuis hadden we 
zelf een hond en vogels. Via het 
leghennenbedrijf van een goede 
vriend van me waar ik heb gewerkt 
ben ik in aanraking gekomen met de 
pluimveesector. 

Hoe ben je bij de faculteit 
diergeneeskunde gekomen?

Ik heb eerst 2,5 jaar als 
pluimveedierenarts gewerkt bij DAP 
Ysselsteyn. Desti jds was ik vooral 
bezig met ‘wat ga ik over 10 jaar 
doen’. Ik ben de prakti jk uitgegaan 
omdat ik nog niet uitgeleerd was, ik 
zocht wat meer diepgang. Ik heb toen 
nog gekeken naar een online master 
in Davis, maar een studie van 20 uur 
naast een baan van 40 uur leek mij 
toch niet zo goed te combineren. 
Toen kwam deze vacature voorbij, 
een stuk makkelijker te combineren. 

Ik werk hier nu sinds maart, en ben 
als het goed is over 4 jaar specialist. 

Heb je alti jd al dierenarts willen 
worden?

Nee, zeker niet alti jd. Ik heb heel 
lang niet geweten wat ik wilde gaan 
doen. Ik ben toen in 5VWO door 
mijn moeder meegestuurd met een 
dierenarts, een dag de varkenstallen 
in. Dat sprak me toen wel aan, 
waarna ik me heb aangemeld voor de 
decentrale selecti e. 
Wat is je functi e binnen de faculteit?
De eerste paar maanden heb ik 
gewerkt als junior docent, nu werk ik 
als specialist in opleiding pluimvee. 
Binnen deze 4 jaar moet ik 2 arti kelen 
publiceren en een examen halen 
op het einde: een schrift elijk deel 
(presentati es over mijn onderzoek) 
en een secti e, in het bijzijn van een 
docent-panel. Daarnaast moet ik 
1 jaar een internship doen, een 
bepaald aantal secti es aantoonbaar 
uitgevoerd hebben, en 6 presentati es 
houden op een congres. 

Heb je een leuke anekdote / iets 
bijzonders meegemaakt?

Op de stati onstoets kwam er een 
student aanlopen, keek me aan en 
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zei: ‘Oh ben jij er… dat is geen goed 
teken, dan hebben we pluimvee’. 
Deze student heeft  dit stati on gewoon 
gehaald. 

De sector lijkt langzaam te veranderen 
naar wat de burger ziet als meer welzijn 
voor de kip, hoe kijk jij hier tegenaan? 
Als we kijken naar onze positi e tussen 
de concurrenti e op de wereldmarkt voor 
de korte termijn dan zitt en wij hiermee 
niet goed. Op dit moment hebben wij 
namelijk een overproducti e. Als er 
allemaal (extra) regels doorgevoerd 
moeten worden dan gaan wij het als 
Nederland qua kostprijs niet redden. In 
feite moeten we steeds meer mensen 
voeden, dus de voedselproducti e moet 
steeds effi  ciënter. 

Daarnaast moeten we goed kijken 
naar wat nou beter is voor de kip: 
snel groeien en dus minder lang lijden 
in de stal, of traag groeien, minder 
complicati es van het groeien, maar 
langer lijden. 

Wanneer kwam je er achter dat je 
pluimvee wilde doen?

Ik heb alti jd al gezegd dat ik pluimvee 
of varken ging doen, maar met een 
lichte voorkeur voor kippen: ik werd niet 
vrolijk van het opvoelen van koeien. Het 

is met name de bedrijfsbegeleiding dat 
ik interessant vind. 

Vind je het moeilijk om dieren te 
doden?

Ik heb er geen moeite mee, maar leuk 
is het natuurlijk nooit. Vooral als ik post 
mortem niks vind is het zonde. Soms 
als je een therapie hebt ingezet en je 
verricht secti o om het eff ect ervan te 
bekijken en je vindt niks, is het nog goed 
te praten, want dan weet je in elk geval 
dat het gewerkt heeft . Gemiddeld dood 
ik 6-10 kippen per dag, vaak doen we de 
secti o op het bedrijf zelf, een stuk fi jner 
dan met alle dode kippen in je auto rond 
te rijden.

Hoe vindt je het om studenten onder-
wijs te geven die je nog uit je eigen stu-
dententi jd kent?

Ik vind het niet lasti g om onderwijs te 
geven aan mensen die ik persoonlijk ken, 
ik behandel hun niet anders dan ander-
en. Ik heb zelf nog vrienden die studer-
en, en ik probeer gewoon te doen zoals 
ik alti jd ben. 

Heb je nog wijze raad voor de Veefok-
kers?

Ga doen wat je leuk vindt, dat is het be-
langrijkste, en laat je niet door iemand 
tegenhouden!
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The Bakehouse Way

T-Bone met maiskolf

Benodigdheden(3-4 personen):
- T-Bone (ca. 1 kg)
- 4 maiskolven
- Roomboter
- Zout, peper, knofl ook en suiker

Naast de Côte de Boeuf bestaat er nog 
een super mooi stuk vlees van het rund, 
namelijk de T-Bone. De T-Bone bestaat 
uit de ossenhaas en de entrecôte van het 
rund, waarvan de ossenhaas natuurlijk 
super mals is. 

Lekker vanaf de barbecue, omdat het 
alti jd weer is om een fi kkie te stoken.

Haal de T- Bone uit de verpakking en laat 
deze op kamertemperatuur komen. Pers 
2 tenen knofl ook fi jn en wrijf deze samen 
met zout en peper over de T-Bone aan 
beide kanten. Wees niet te zuinig. Verpak 
de T-Bone vervolgens in vers houd folie 
en laat deze 45 minuten tot een uur 
rusten. In tussenti jd kan de barbecue 
aangestoken worden. Zorg ervoor dat 
de kolen goed heet zijn zodat de T-Bone 
gelijk goed dichtschroeit als deze erop 
gaat. 

Wanneer de ti jd verstreken is en de eerste 
kookbakkies dan wel borreltjes op zijn is 
het ti jd om de T-Bone uit de folie te halen 
en te besprenkelen met suiker zodat deze 
een mooi korstje krijgt op de barbecue. 

Laat dit enige minuten intrekken en leg het 
vervolgens op de barbecue. Schroei beide 
kanten in 2 á 3 minuten dicht. Leg vervol-
gens de T-Bone aan de andere kant van 
het rooster zodat deze indirect opwarmt 
en zo mooi rosé wordt. Zorg ervoor dat 
er water kookt ti jden het bereiden van 
de T-Bone  zodat de maiskolven hierin 
gekookt kunnen worden nadat het vlees 
van de barbecue is. Wanneer het vlees 
een kerntemperatuur rond de 58 C˚ heeft  
bereikt dan kan deze van de barbecue af 
en moet het ingepakt worden in alumi-
nium folie, om deze ongeveer 3 minuten 
te laten rusten. In deze ti jd kunnen de 
maiskolven gekookt worden, 3 minuten 
lang. Wanneer dit alles gereed is kan het 
feest beginnen en kan er fi jn geknaagd 
worden aan de perfect bereidde T-Bone 
en de maiskolven met roomboter. 
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Nieuw Zeel and! 1500 hectare 
grond, duizenden koeien en vijf man 
personeel.  Het land met onbegrensde 
mogelijkheden wat betreft  farming. 
Dit klonk mij als muziek in de oren. In 
Nederland werkte ik al een paar jaar 
op een bedrijf met 500 melkkoeien en 
het leek me een groot avontuur om te 
ontdekken hoe ze in Nieuw Zeeland 
deze grote kuddes handhaven met zo 
weinig personeel.  

Via het NAJK kwam ik in contact met 
New Zealand Dairy Careers en ging het 
balletje rollen. Een kleine maand later 

stapte ik zenuwachti g uit het vliegtuig 
in Christ Church. Achteraf nergens 
voor nodig maar ik wist echt niet wat 
ik kon verwachten.  Eerst maar even 
warme werkkleding aanschaff en  
want het was daar winter en dat is net 
iets ruiger dan in Nederland, plus dat 
er geen ‘binnen’ is.  

Ik was aangenomen op een moderne 
farm in Ashburton om het team 
te versterken ti jdens calving, 1500 
koeien  gingen afk alven in anderhalve 
maand ti jd. 

Bij de oprijlaan stond een groot 
bord met ‘Kintore farm, powered 
by people’  en dat was zeker zo. 

Ik kwam terecht in een heel leuk team. 
De manager was drie jaar geleden uit 
Nederland geëmigreerd samen met 
zijn vrouw die dierenarts is, en is 
afgestudeerd in Utrecht . 

Ik was samen met een Amerikaans 
meisje nieuw op de farm dus de 
volgende ochtend kregen we eerst 
motorrijles en een eigen motorbike, 
waaahh ook meisjesdromen komen 
hier uit.  Al gauw ontdekten we 
de manier van werken:  effi  ciënt, 
prakti sch:  “common sense” en vooral  
doorgaan. Ik moet eerlijk zeggen dat 
ik het meest genoot van het scheuren 
op m’n motorbike,  het rondploegen 
in de modder op de quad en koeien 
voeren op een grote John Deere. 

Omdat de fences vooral uit 
stroomdraadjes bestonden leerden 
we erover heenrijden met onze 
motorbike. Voor de handige mensen 
onder ons geen probleem maar ik kan 
de keren niet meer tellen dat ergens 
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een draad aan m’n bike bleef hangen en 
ik onder stroom stond. 

In de winter staan de koeien enkel op  
voederbiet en wat silage, het was dus 
oppassen geblazen voor acidose. We 
werkten met een app waar we de ‘at risk 
cows’ in noteerden zodat we de koeien 
goed in de gaten konden houden.  Rond 
de ti jd dat de koeien gingen opuieren 
haalden we ze naar huis. 

Dat betekende grote aantallen koeien 
over de weg in toom houden op je 
motorbike. Cool, op zon moment 
voelde ik me wel echt een cowgirl .   

Calving was echt bizar. Kalfj es everywhere, 
oprapen, in je karretje doen en tuben.  
Er waren zelfs dagen dat we rond de 40 
kalfj es opraapten. Ook hier moesten we 
er bovenop zitt en qua verstrekken van 
de juiste mineralen aan de koeien, we 
hadden standaard ca/mg bags op onze 
motorbike zodat we de downer cows 

gelijk konden behandelen.  Het mooiste 
moment van de dag was toch wel de 
‘springer check’, s’avonds in het donker 
met je hoofdlampje onder een inmense 
sterrenhemel  de koeien controleren en 
de kalfj es taggen. 

Naast het melken, fences zett en, kalfj es 
rapen en irrigati e was er natuurlijk ti jd 
voor gezelligheid. Bbq met de locals met 
zelf-geschoten zwijn of hert, gewoon 
samen eten en de karaoke avonden niet 
te vergeten.  Tijdens een van de avonden 
hoorden we dat er een aantal koeien 
ontsnapt was, dus na een aantal bier op 
de motorbike koeien zoeken in het donker. 
Dat we geen koe gevonden hebben was 
geen verassing.   Na 4 maanden begon ik 
me hier ontzett end thuis te voelen en wie 
weet, ga ik straks als veearts terug om 
wat te betekenen voor deze grote farms!  

Hanna van der Ham



30

4x douchen op één dag en ’s avonds 
nog sti nken. Dat is wel typerend 
aan mijn werkdag. Het werk als 
varkensdierenarts is niet het meest 
aantrekkelijke beroep zou je zeggen.  

Toch was ik er ti jdens de studie al 
vrij zeker van dat ik als prakti serend 
varkensdierenarts wilde gaan werken. 
Dit omdat ik op een varkensbedrijf 
opgegroeid was en die sector dus het 
beste kende. Ook interesseerde me de 
manier van werken, koppelgericht en 
vooruitstrevend naar de toekomst.

Een half jaar voor mijn afstuderen 
besloot ik om vacatures in de gaten 
te houden. Gewoon om te kijken wat 
er allemaal voorbij kwam. Al vrij snel 
kwam er een vacature langs voor een 
varkensdierenarts:

“Affi  niteit met de regio (Limburg/
Brabant) is een pre; ervaring: minder 
dan 1 jaar; enige maanden later 
beschikbaar worden ook vriendelijke 
gevraagd te reageren.” 

Met enige twijfel bedacht ik dat 
het tenminste het proberen waard 
was om een brief te schrijven. Na 
een gesprek, 2 dagen meelopen en 
nogmaals een gesprek, werd het 
contract ondertekend. Dat betekende 
dat ik snel mijn diploma moest halen 
en aan de slag kon.

Zo gezegd zo gedaan, in december 
2016 begon ik als varkensdierenarts. 
Wat viel dat eventjes tegen. 

Dierenarts en dan
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De begeleiding vanuit de prakti jk was 
goed maar toch voelde ik me vaak 
ontzett end dom. 

Simpele vragen leken een raadsel,  
duidelijke verschijnselen leek ik niet te 
zien. Het lijkt dan net of je weer even 
opnieuw moet beginnen.

Veehouders zijn heel goed in directe 
vragen stellen: “Wat hebben ze?” “Wat 
moet ik behandelen?” “Moet ik wel/
of niet blijven enten?”. Ik raakte daar 
van in paniek omdat ik niet meteen het 
antwoord kon geven. Nu ben ik er wel 
achter dat veehouders vaak geen direct 
antwoord verwachten. Ze vragen om 
handvaten om vooruitgang te boeken in 
hun bedrijf. Dat vind ik ook typerend voor 
varkensboeren, vooruit kijken naar de 
volgende weekgroep, toekomstgericht. 

Vooral de gesprekken met de veehouders 
vind ik leuk en vooral het NIET over 
varkens praten. Ik had al snel bedacht 
dat mijn varkenskennis nog niet zomaar 
genoeg zou zijn. Luisteren en mijzelf zijn 
dat kon ik tenminste al wel.  Zo vertelde 
een veehouder mij al na een paar 
bedrijfsbezoek een verhaal over zijn vader 
die op sterven lag. Zijn varkens waren op 
dat moment even niet belangrijk. Dan 
ben je wel blij dat je toch kunt helpen, al 
is het maar door te luisteren.

Het is alti jd weer een verassing wat er 
speelt op een bedrijf. 

Zo kwam ik bij een veehouder eventjes 
wat medicijnen afgeven. Stond de 
veehouder daar, verfpot in de hand, 
grote kwast erbij. Zijn overall open 
(net een maatje te klein) en zijn bril vol 
verfspett ers. Hij was even de deuren van 
zijn stallen aan het schilderen (minstens 
30 stuks). Als ik er dan toch was moest 
ik maar even kijken of het er mooier 
van werd. Hij had zo ongeveer de helft  
gehad en de rest kreeg hij die dag ook 
nog wel even klaar. Een prachti g gezicht. 
De veehouder was blij dat er iemand was 
aan wie hij kon laten zien waar hij heel de 
dag aan gewerkt had.  

Nu is alweer bijna het eerste jaar om. Die 
kennis komt langzaam wel. Er zijn alti jd 
dingen die je tenminste wel kunt. Ook 
het douche en sti nken went. Mijn vriend 
heeft  zich er gelukkig na twee weken bij 
neergelegd dat er ooit nog een lekker 
ruikende Monique naast hem ligt.

Monique van der Zanden

Dierenarts en dan
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Door in de veestapel en bij de stierkeuze te selecteren op Better Life Gezondheid en Better Life E�  ciëntie 
kan iedereen een e�  ciënte en makkelijk te managen veestapel fokken.

CRV4ALL.NL | CRV4ALL.BE

BETTER LIFE GEZONDHEID 

‘Koeien die gemakkelijk te managen zijn 
en zonder problemen oud worden’

De 25 procent beste koeien voor
Better Life Gezondheid realiseerden:

• 58.000 cellen/milliliter lager celgetal
• 38 procent minder subklinische mastitis
• 40 procent minder mortellaro
• 45 procent minder stinkpoot
• 48 procent minder ketose
• 30 dagen kortere tussenkalftijd
• 62 procent minder zware geboortes bij vaarzen

BETTER LIFE EFFICIËNTIE

‘Koeien die lang meegaan en gemakkelijk 
veel melk produceren per kilo voer’

De 25 procent beste koeien voor 
Better Life E�  ciëntie realiseerden:

• 13.000 kilo melk hogere levensproductie
• 10 maanden langere levensduur
• 4,2 kilo melk hogere dagproductie
• 11-16 punten hogere lactatiewaarde (lactatie 1-3)

(Bron: onderzoek op basis van data van 61.000 koeien door 
Eva Koole, Van Hall Larenstein, Leeuwarden)

ONDERZOEK BEVESTIGT DE WAARDE VAN DE UNIEKE CRV-FOKKERIJGETALLEN

Laura Winter van Winter’s Farm te Vriezenveen, 

winnaar ‘Beste Veestapel van Nederland 2016’

‘ HOE FOKT U EEN MAKKELIJK TE
MANAGEN, EFFICIËNTE VEESTAPEL?
DE BETTER LIFE-FOKKERIJGETALLEN
MAKEN HET U MOGELIJK!’

409-16 Ad Better Life 2016-NL VL-A4.indd   1 25-08-16   11:16

Lezing beginselen 
pluimveehouderij

Woensdag 12 oktober kwam Thijs 
Manders ons wat vertellen over de 
beginselen in de pluimveehouderij. 
Naast de vele eerste- en tweedejaars 
in de zaal waren er ook nog een aantal 
derdejaars en masterstudenten die 
nog graag het een en ander wilden 
leren over deze sector. 

Thijs vertelde ons dat hij al vanaf 
het begin van zijn studie wist dat hij 
pluimveedierenarts wilde worden, 
en hij kon ons ook heel enthousiast 
vertellen over hoe deze sector in 
elkaar zat. 

Hij begon over de opbouw van de 
pluimveesector: een piramide met 
bovenaan de raszuivere dieren en 
dan via de grootouderdieren en de 
ouderdieren naar de leghennen en 
vleeskuikens die voor de voedsel-
producti e zorgen. 

Verder vertelde Thijs ons over de 
verschillende merken leghennen en 
vleeskuikens en de bedrijven die deze 
merken fokken. Zo zijn er onder de 
vleeskuikens naast de bekende snel-
groeiende merken ook langzamer 
groeiende kuikens. Een bekend voor-
beeld is het Hubbard vleeskuiken. 

Deze kuikens moeten natuurlijk ergens 
gehuisvest worden. De verschil-
lende manieren hiervoor werden 
ook belicht, van kooikippen tot vrije 
uitloop, alles kwam aan bod. 

Al met al was het een erg interessante 
avond, waar eerstejaars tot master-
student veel heeft  kunnen leren.

Kim van Oostrum
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Geachte honorairleden,
Geachte medebestuursleden,
Geachte f.t.-bestuursleden,
Geachte leden der Veterinaire Vee 
Fokkers Club “De Uithof”, 

Hallo allemaal,

Het lijkt gisteren, maar het is alweer 
een jaar geleden dat ik hier bibberend 
van de zenuwen jullie stond te 
vertellen wat onze plannen waren 
voor het komende jaar. 

Gedurende dit jaar hebben we ons 
best gedaan om mooie dingen te 
organiseren voor onze leden en er 
bovendien zelf van te genieten en 
te leren.

Een van de belangrijkste dingen waar 
wij het afgelopen jaar mee bezig zijn 
geweest is het ontwerpen van een 
nieuwe site. Hier is vooral Jochem erg 
druk mee geweest en ik denk dat we 
zeker trots mogen zijn op het resultaat. 
Het is een moderne, overzichtelijke 
site geworden naar mijn mening. 

Een belangrijk doel voor ons jaar was 
ook de banden met de CAH in Dronten 
en de Veetelers uit Wageningen wat 
meer aan te halen. Het afgelopen 
jaar hebben we dan ook verschillende 
dingen samen met hen georganiseerd. 

Met Wageningen waren dit de 
verloscursus en de Triple A cursus 
en dit hebben we beide zeker als 
positi ef ervaren, dus dit gaan we 
zeker vaker doen. Dronten hebben 
we uitgenodigd voor ons symposium, 
aangezien het onderwerp zich daar 
goed voor leende. We hebben nog 
iets kleiners samen met hen op de 
planning staan, we zijn benieuwd hoe 
dat uit gaat pakken!

Verder wilden we het rundvee 
beoordelen, wat hetgeen is waarvoor 
de vereniging ooit is opgericht, weer 
wat meer op de kaart zett en. Dit 
hebben we gedaan door veel RVB’s 
te organiseren en de deelnemers 
van de LSCV zo goed mogelijk te 
ondersteunen. Gezien de grote 
hoeveelheid deelnemers aan het 
veterinair kampioenschap en de 
laatste RVB denk ik dat we hier ook 
zeker stappen hebben gemaakt, hulde 
voor de RVB-commissie!

Daarnaast vonden wij het belangrijk 
om de saamhorigheid binnen 
de vereniging te behouden, dan 
wel nog wat extra te sti muleren. 
‘gezelligheid op de bank’ zoals het 
veefokkerslied het zegt! 

Aftreedrede
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Dit hebben  we gedaan door een paar 
keer een thema-WOB te organiseren, 
waar iedereen dan weer even gezellig na 
een lange collegedag met een bakkie op 
de bank kon ontspannen. 

Wat ons betreft  was er dan ook zeker 
sprake van gezelligheid. De tosti -ijzers 
hebben overuren gedraaid, de nieuwe 
percolator bleef maar prutt elen en in 
de koelkast stond alti jd een koud biertje 
voor iedereen klaar!

Dit alles was zeker niet mogelijk geweest 
zonder de vijf toppers die die naast me 
zitt en! Bak, Kim, Jowie, Aus en Jochem: 
bedankt voor het mooie jaar! Ik hoop dat 
wij nog vaak gezellig borreltjes mogen 
drinken en gek mogen doen! 

Want dat zijn toch wel de mooiste 
herinneringen aan het afl open jaar 
wat mij betreft : de vriendschap die je 
met z’n zessen opbouwt.

Ondanks dat ik het jammer vind dat 
het er alweer op zit,  gun ik de zes 
enthousiastelingen die hier vooraan 
zitt en het ook van harte om een stukje 
toe te voegen aan het verhaal van onze 
prachti ge vereniging, waar wij nu net een 
klein hoofdstukje van in hebben mogen 
vullen.

Ik ben het afgelopen jaar nogal eens 
‘ma Flodder’ van de vereniging 
genoemd, en ik kan jullie wel zeggen, 
die is uitgemoederd. Het is ti jd om het 
spreekwoordelijke stokje over te dragen 
aan Koen, Alger, Nick, Janna, Marleen 
en Jannie. Ik wil jullie met z’n allen heel 
veel succes en vooral plezier toewensen. 
Maak er met elkaar een heel mooi jaar 
van!

Een veterinair, een veterinair,

Een Veefokker, een Veefokker.

Sanne de Vries

Aftreedrede
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Nieuw bestuur

Beste Veefokkertjes,

Ik zal me even kort 
voorstellen. Ik ben 
Koen de Kloet, op 22 
juli 1989 geboren in 
Amsterdam Oud-Zuid.
Echt!?! Ja echt, ik ben 
een stadse. Wel ben ik 
al vanaf dag 4 van mijn 
leven (en nog steeds) 
op de kinderboerderij 
te vinden. Dit heeft  
mij deels gevormd, 
al zou ik graag zien 
dat er meer van de 
echte veehouderij 
getoond wordt. Na 
mijn middelbare 
school in zeven jaar 

moeizaam te hebben doorgewerkt, 
niks gedaan, wel gehaald, heb ik 
nog 2 jaar als klusjesman gewerkt. 
Ook al wist ik voor de studie al dat 
ik richti ng landbouwhuisdieren zou 
gaan is dit ti jdens de studie nogmaals 
bevesti gd. Naast bij de Veefokkers 
menig excursie mee te pakken heb 
ik hier en daar ook al redelijk wat 
bestuurservaring opgedaan, zo ben 
ik al 8 jaar penningmeester van 
eerdergenoemde kinderboerderij en 
heb ik mijn steentje bij gedragen aan 
de Dag van het Aangespannen Paard 
en natuurlijk zoals menig eerstejaars 

mij nu kent als Vice-President van de 
Gouden Trachea. Ik hoop dat jullie 
een beetje een beeld hebben van mij 
en kom anders snel een keer langs 
bij de veefokkers want daar zal ik 
komend jaar nog wel een paar uurtjes 
doorbrengen.

Mijn naam is Alger Hiemstra, 21 jaar 
oud en geboren en getogen op een 
melkveehouderij in Sibrandahûs, 
een klein dorpje in het noorden van 
Friesland. Daar tussen de koeien is 
mijn liefde voor dieren ontstaan. 
Toen ik inderti jd voor het eerst een 
keizersnede meemaakte stond het 
voor mij vast, dat wou ik ook kunnen. 
Later ontdekte 
ik dat een 
dierenarts veel 
meer doet dan 
alleen het beter 
maken van 
zieke dieren. 
Iets wat het 
vak voor mij 
alleen maar 
mooier maakt. 
Ik studeer 
nu voor het 
tweede jaar in 
Utrecht en heb 
het geweldig 
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Nieuw bestuur

naar mijn zin. In het weekend ben ik nog 
zo veel mogelijk thuis op de boerderij te 
vinden om mee te helpen op het bedrijf. 
Komend jaar mag ik vice-voorzitt er  zijn 
van deze geweldige vereniging. Ik hoop 
er samen met mijn bestuursgenoten en 
alle leden een leerzaam en gezellig jaar 
van te maken!

Mijn naam is Nick 
Linschoten, 21 
jaar en één van de 
twee Brabanders 
die dit bestuur rijk 
is. Opgegroeid op 
de boerderij in een 
dorpje genaamd 
Lage Mierde. 
Vroeger hadden we 
naast koeien ook 
nog varkens, maar 
sinds een jaar of 
twaalf niet meer. 
Momenteel melken 

we zo’n 70-75 Roodbonte Holsteins 
en Brown Swiss kruisingen op een 
moderne grupstal. Al van jongs af aan 
was ik tussen de dieren te vinden. Na 
vele spreekbeurten over alles wat een 
boerderij te bieden had was het voor 
iedereen al snel duidelijk wat ik later 
wilde worden: veearts! Geen wonder dat 
ik dan ook bij deze studie en de Veefokkers 

terecht ben gekomen. Aankomend jaar 
zullen jullie nog veel van mij horen, of 
ja lezen. Ik zal dit jaar het pen en papier 
in de handen nemen en de functi e van 
secretaris vervullen. Ook hoop ik jullie 
allemaal terug te zien op vele lezingen, 
excursies, een feestje of gewoon voor 
een bak koffi  e in de kamer.

Hoi allemaal! Ik zal me ook maar eens 
voorstellen. Mijn naam is Jannie van der 
Lelij en ik ben opgegroeid in het kleine 
dorpje Nieuwerbrug, dat vlakbij Woerden 
ligt.  Daar loop ik al 20 jaar rond tussen 
65 melkkoeien en bijbehorend jongvee.  
Deze prachti ge dieren, samen met nog 
de paarden, kippen, honden, schapen 
en de geit, hebben 
gezorgd dat ik nu 
met trots rondloop 
bij de Faculteit 
Diergeneeskunde.  
Naast mijn vader 
helpen op de 
boerderij, heb ik al 
sinds mijn zevende 
heel veel uren 
besteed met de 
paardjes. Ik zit nu 
in mijn tweede jaar 
en natuurlijk ga ik 
de LH-master doen, 
want dat is toch wel 
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het mooiste wat er bestaat, als je het 
mij vraagt. Komend jaar hou ik jullie 
overal van op de hoogte als Lid-PR van 
de alti jd mooie Veefokkers!  Ik heb d’r 
zin an!

Hallo allemaal, mijn 
naam is Janna van 
Velzen, 21 jaar oud 
en opgegroeid in 
Dordrecht. De liefde 
voor dieren was al 
vroeg aanwezig, 
maar een master 
landbouwhuisdieren 
was nog niet het 
eerste wat in mij op 
kwam toen ik ruim 4 
jaar geleden hier ben 
komen studeren. Toen 
toch maar een keertje 

mee gaan rundveebeoordelen, 
en wat was dat mooi! Sindsdien 
hebben de vele acti viteiten van de 
Veefokkers mij alleen maar meer 
enthousiast gemaakt voor deze 
prachti ge sector en ben ik sinds een 
jaar met veel plezier bezig met mijn 
master landbouwhuisdieren. Onwijs 
leuk dus dat ik het komende jaar met 
mijn bestuursgenoten zelf mag gaan 
zorgen dat er weer net zoveel mooie 
en interessante acti viteiten worden 

georganiseerd. Als penningmeester 
zal ik zorg dragen voor de fi nanciën, 
zodat we hopelijk niet alti jd op de fi ets 
hoeven om naar mooie koeien te gaan 
kijken. We gaan er ontzett end mooi 
jaar van maken en tot in de kamer!

Hallo lieve Veefokkertjes, ik mag dit jaar 
de functi e als vice-penningmeester 
gaan verzorgen en heb hier ontzett end 
veel zin in! Ik zal me hiervoor even 
voorstellen. Ik ben Marleen van 
Esch, 20 jaar oud en zit nu alweer 
in mijn derde jaar van de prachti ge 
studie diergeneeskunde. Ik kom uit 
het oh zo mooie Brabant uit een klein 
dorpje, Helvoirt genaamd. Wij hebben 
thuis een melkveebedrijf en melken 
o n g e v e e r 
zo’n zesti g 
montbé l ia rde 
koeien. Verder 
hebben we nog 
2 honden, 1 
kat en enkele 
kippen. Vroeger 
hebben wij ook 
alti jd pony’s, 
schapen, geiten, 
konijnen en 
cavia’s gehad. 
Ik ben dus 
o p g e g r o e i d 
tussen de 

Nieuw bestuur
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dieren, wat ik alti jd fantasti sch vond! 
Zolang ik me kan herinneren wil ik ook 
al veearts worden. Zo probeerde ik toen 
ik klein was een surrogaatmoeder te zijn 
voor een piepklein, kaal baby muisje door 
hem melk te voeren met een theelepeltje 
en hem warm te houden in schapenwol. 
Deze verstopte ik dan op zolder, want 
mama vond dit niet zo’n goed idee. Ook 
ving ik alle uitgeputt e duiven van hun 
vlucht op om ze aan te laten sterken 
en weer vrij te laten. Het veeartsbloed 
stroomde toen al door mijn aderen. Mijn 

droom kwam uit toen ik hoorde dat ik 
met de decentrale selecti e was ingeloot. 
Inmiddels ben ik helemaal ingeburgerd 
in de studie en zit bij allerlei clubjes en 
commissies waaronder het V.T.T.G., het 
V.D.G. en de Excursiecommissie. Ik ben 
ontzett end blij en trots dat ik dit jaar het 
bestuur mag gaan vertegenwoordigen 
van de mooiste vereniging van 
diergeneeskunde, de V.V.F.C. Ik hoop dat 
ik de vereniging veel nieuwe sponsoren 
en een hoop gezelligheid te bieden heb! 

Nieuw bestuur
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Nieuwe commissies

Beurscommissie
Koen de Kloet
Loes Basti aansen
Marti jn Wondergem
Jelmer Hoekstra
Marina Meester
Marije Ausema

Redacti ecommissie
Marleen van Esch
Nick Linschoten
Miranda Swierstra
Mirjan Postema
Tom Groot Koerkamp
Meike de Ridder

Excursiecommissie
Nick Linschoten
Alger Hiemstra
Anne-miek Timmermans
Ninke-Maike van de Water
Femke Bluemink
Narda Eijkelenboom

Symposiumcommissie
Janna van Velzen
Jannie van der Lelij
Jiske van Dijk
Celine Jurjens
Enjo Olthof
Wouter Heitkamp

www.commissie
Jannie van der Lelij
Maaike Rölling
Theo Craenen

Expositi ecommissie
Marleen van Esch
Fleur van Empelen
Charlott e Vroomen
Mirthe de Wit
Iris van Drie

Kascommissie
Joost Boerrigter
Ewoud Kampschoer

Koemissie
Nick Linschoten
Anna-Tjitske Wienia
Gijs ter Woerds
Jochem Geurts
Aline Pichereau
Max Kerckhoff 

Varkenscommissie
Alger Hiemstra
Lennert Klasen
Petra Pool
Arjan van der Heide
Marco Bakhuis
Tim van Dijk

Pluimveecommissie
Marleen van Esch
Siem Enti us
Anika Meij
Jolien Oosterink
Kim van Oostrum
Luc Snoeijen

RVB-commissie
Janna van Velzen
Fleur Siebes
Ramon Pardijs
Douwe Wijnia
Pauline Inberg
Peter van der Loos

Rundementcommissie
Janna van Velzen
Meike Derkx
Vincent Lubbers
Rosalie Brinke
Klaas Visscher
Susanne de Groot

KHZH-commissie
Koen de Kloet
Sti jn Nieuwenhuis
Daphne Elders
Kyra Goudberg
Lott e Huybens
Merel Reijnders

Sponsorcommissie
Marleen van Esch
Jannie van der Lelij
Marije Ausema
Jochem Geurts

Lustr umcommissie
Sanne de Vries
Marline van Mil
Laurens de Jager
Sascha Hebbelink
Thomas Spliethof
Basti aan de Groot



Product en bestelinformatie: 
NML health B.V., Weesp | Tel: 0294 455 666 | Fax: 0294 - 430830

THE NATURAL POWER OF HONEY

Product en bestelinformatie: 

Zalf met honing, essentiële oliën 

en cardiospermumextract

• Vertrouwd product, wetenschappelijk onderbouwd

• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend

• Indien nodig afdekken met een wondgaasje

• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g
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Afgestudeerden

Redactieleden
Marije Ausema(voorzitter)
Kim van Oostrum
Sanne Haima
Jolien Oosterink
Susanne de Groot
Walter Lenssen

Kaft
Hans Germeraad/Agami 

Drukwerk
Linea Recta

Adverterteren
Voor informatie over de mogelijkheden tot 
adverteren, vragen wij u om contact op te 
nemen met 

Marije Ausema
E-mail: bestuur@veefokkers.com

Contact
Redactie V.V.F.C. “De Uithof”
Yalelaan 1
3584 CL Utrecht
E-mail: bestuur@veefokkers.com
www.veefokkers.com
Tel.: 030-2534694

Bestuur V.V.F.C. “De Uithof”
Voorzitter:          Sanne de Vries     
Vice-voorzitter:     Marco Bakhuis
Secretaris:           Kim van   
         Oostrum 
Penningmeester: Joey Schuttenbeld
Vice-penningm.:  Marije Ausema 
Lid PR:                  Jochem Geurts      
  

Koeieletters
Is een verenigingsblad dat 4 maal per jaar 
verschijnt. 
Oplage: 1000 st.
De redactie draagt geen verantwoording 
over de stukken onder auteursnaam.

Opzegging van het abonnement kan door 
dit telefonisch of per mail door te geven, 
minimaal 1 maand voor het einde van het 
kalenderjaar.

23e jaargang, oktober 2016
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Major LH – Track Bestuur en Beleid
De heer B.T.F. Cliteur 

Major LH – Track Onderzoek
De heer T.M. Vingerhoets    
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Bij Zoetis draait het om de diergezondheid. We maken 
ons sterk om veehouder en dierenarts te voorzien van 
hoogwaardige geneesmiddelen, vaccins en diensten.  
Met oplossingen die voortkomen uit ons uitgebreide R&D-
programma en waar het werkveld om vraagt. Want bij 
Zoetis werken we graag samen aan resultaten die tellen. 


